

Mamba-TFX, No Threads - Mamba-TFX, 6", No Threads

The Mamba-TF combines the features of the Volquartsen Scorpion 22 LR pistol with the push-button takedown functionality of the Ruger® MK IV™ standard aluminum frame.



The Mamba-TF features the Volquartsen LLV Competition Upper designed with a stainless steel barrel, laser hardened stainless steel breech, and housed in an aluminum shroud. This design provides match grade accuracy in a lightweight package. Available in a 4.5" or 6" barrel length.

The Volquartsen Competition Bolt with DLC coating ensures smooth operation and functioning whether it's a day of plinking at the range or competing at the highest level.

The Mamba-TF build utilizes a Ruger® MK IV™ standard aluminum frame that has been retrofitted with the Volquartsen Accurizing Kit providing a crisp, clean 2.25 lb. trigger pull.

Compatible with the following optics:

- Burris Fast Fire
- C-More RTS 2
- C-More Slide Ride
- JP Enterprises JPoint
- Leupold DeltaPoint
- Shield Sights Mini Sight
- Sig Sauer Romeo 1 Pro
- Sig Sauer Romeo 3 Max
- Sig Sauer Romeo 3 XL
- Trijicon RMR
- Vortex Viper
- Vortex Venom
- Vortex Razor
- Includes pre-installed filler screws on all optic mounting holes.
- Ruger MK IV Target Model Frame
- Volquartsen Accurizing Kit Installed
- Volquartsen Competition Bolt

Die Mamba-TF kombiniert die Eigenschaften der Volquartsen Scorpion 22 LR Pistole mit der Push-Button-Takedown-Funktionalität des Ruger® MK IV™ Standard-Aluminiumrahmens.

Die Mamba-TF ist mit dem Volquartsen LLV-Wettbewerbsoberteil ausgestattet, das aus einem Edelstahllauf und einem lasergehärteten Edelstahlverschluss besteht und in einem Aluminiummantel untergebracht ist. Dieses Design bietet Match Grade Präzision in einem leichten Paket. Erhältlich in einer 4,5" oder 6" Lauflänge.

Der Volquartsen Competition Bolt mit DLC-Beschichtung sorgt für einen reibungslosen Betrieb und Funktion, egal ob Sie einen Tag auf dem Schießstand verbringen oder einen Wettkampf auf höchstem Niveau bestreiten.

Die Mamba-TF ist mit einem Ruger® MK IV™ Standard-Aluminiumrahmen ausgestattet, der mit dem Volquartsen Accurizing Kit nachgerüstet wurde und einen knackigen, sauberen Abzug von 2,25 lb. bietet.

Kompatibel mit den folgenden Optiken:

- Burris Fast Fire
- C-More RTS 2
- C-More Slide Ride
- JP Enterprises JPoint
- Leupold DeltaPoint
- Shield Sights Mini Sight
- Sig Sauer Romeo 1 Pro
- Sig Sauer Romeo 3 Max
- Sig Sauer Romeo 3 XL
- Trijicon RMR
- Vortex Viper
- Vortex Venom
- Vortex Razor
- Includes pre-installed filler screws on all optic mounting holes.
- Ruger MK IV Target Model Frame
- Volquartsen Accurizing Kit Installed
- Volquartsen Competition Bolt

Attributes

- Name: Mamba-TFX, 6", No Threads
- Manufacturer: VOLQUARTSEN
- Product no.: BRD231274
- Mfr. No.: VF4H-0065
- Barrel Length: 6"
- Barrel Type: no threads
- Caliber: .22lr
- Magazine Included: 2 x 10-Round
- Make: Ruger
- Model: MK IV
- Rear Sight: Red Dot
- Twist Rate: 1-16
- Delivery weight: 1.2kg

Item details

EU Export Disabled

Table of Contents

- Startpage
- Deutsch: Sicherheitshinweise für MambaTFX
- English: MambaTFX Safety Instruction Guide

Sicherheitshinweise für MambaTFX

Einleitung

Vielen Dank, dass du dich für die MambaTFX entschieden hast. Diese Anleitung soll dir helfen, das Produkt sicher und effektiv zu nutzen. Bitte lies die folgenden Sicherheitshinweise sorgfältig durch, um potenzielle Risiken zu vermeiden und die optimale Leistung deines Produkts zu gewährleisten.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Stelle sicher, dass du die MambaTFX nur für den vorgesehenen Zweck verwendest.
- Bewahre das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern und schutzbedürftigen Personen auf.
- Überprüfe das Produkt regelmäßig auf sichtbare Schäden oder Abnutzung.
- Verwende das Produkt nicht, wenn es beschädigt ist oder nicht ordnungsgemäß funktioniert.
- Informiere dich über die geltenden Gesetze und Vorschriften zur Verwendung von Feuerwaffen in deiner Region.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Nutzung

- Trage immer geeignete Schutzausrüstung, einschließlich Gehörschutz und Schutzbrille, während des Schießens.
- Halte den Abzug immer von dir und anderen Personen weg, bis du bereit bist zu schießen.
- Überprüfe vor jedem Gebrauch, ob die Waffe entladen ist, bevor du sie reinigst oder wartest.
- Achte darauf, dass du nur die empfohlenen Munitionstypen verwendest.
- Schieße niemals unter dem Einfluss von Alkohol oder Drogen.

Anweisungen für Installation und Nutzung

Installation

- Stelle sicher, dass du alle Teile der MambaTFX überprüfst, bevor du mit der Installation beginnst.
- Befolge die Anweisungen im Benutzerhandbuch zur Montage der Optiken.
- Verwende die vorinstallierten Füllschrauben für alle OptikMontagelöcher.

Nutzung

- Lade die Waffe gemäß den Anweisungen im Benutzerhandbuch.
- Stelle sicher, dass der Sicherheitsmechanismus aktiviert ist, wenn du die Waffe nicht benutzt.
- Führe die Waffe immer in eine sichere Richtung, auch wenn sie entladen ist.
- Übe regelmäßig, um deine Fähigkeiten zu verbessern und sicherzustellen, dass du die Waffe effektiv handhaben kannst.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorge das Produkt und alle zugehörigen Teile gemäß den örtlichen Vorschriften für gefährliche Abfälle.
- Informiere dich über Recyclingoptionen in deiner Region, um umweltfreundlich zu handeln.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für Fragen oder Unterstützung zu deinem Produkt wende dich bitte an den entsprechenden Kontakt in deinem Land. Du findest weitere Informationen auf der Website des Herstellers oder in den beiliegenden Unterlagen.

Bitte beachte, dass diese Sicherheitshinweise dazu dienen, deine Sicherheit und die Sicherheit anderer zu gewährleisten. Befolge sie sorgfältig, um ein sicheres und angenehmes Erlebnis mit der MambaTFX zu

gewährleisten.

MambaTFX Safety Instruction Guide

Introduction

Thank you for choosing the MambaTFX. This guide is designed to provide you with essential safety information to ensure the safe use of your product. Please read this guide carefully before using the MambaTFX to understand the potential hazards and how to operate it safely.

General Safety Guidelines

- Always treat the MambaTFX as if it is loaded.
- Keep the firearm pointed in a safe direction at all times.
- Ensure the firearm is not loaded when not in use.
- Store the firearm securely and out of reach of children.
- Use the MambaTFX only for its intended purpose.
- Regularly inspect the firearm for any signs of wear or damage.
- Follow all local laws and regulations regarding firearm ownership and use.
- Use only highquality ammunition that is compatible with the MambaTFX.
- Ensure that you are familiar with the operation of the firearm before use.

Specific Safety Precautions for Use

- Always wear appropriate eye and ear protection when using the MambaTFX.
- Keep your fingers off the trigger until you are ready to shoot.
- Do not engage in horseplay or distractions while handling the firearm.
- Be aware of your surroundings and ensure that there is a safe backstop when firing.
- Do not use the firearm under the influence of drugs or alcohol.
- If a misfire occurs, keep the firearm pointed in a safe direction for at least 30 seconds before attempting to clear it.
- Regularly clean and maintain the MambaTFX to ensure optimal performance.

Instructions for Installation and Usage

Installation

1. Ensure the firearm is unloaded before installation.
2. Follow the manufacturer's instructions for mounting any optics or accessories.
3. Use the preinstalled filler screws on all optic mounting holes to secure any attachments.

Usage

1. Load the magazine with compatible .22 LR ammunition.
2. Insert the magazine into the firearm until it clicks into place.
3. Pull the slide back to chamber a round.
4. Aim the firearm at your intended target.
5. Squeeze the trigger gently to fire.
6. After firing, ensure the firearm is pointed in a safe direction and unload it when finished.

Disposal Instructions

- Dispose of the MambaTFX in accordance with local laws and regulations.
- Remove all ammunition before disposal.
- If the firearm is damaged or no longer functional, contact a licensed firearms dealer for proper disposal methods.

Contact Information for Further Support

For any safety inquiries or concerns regarding the MambaTFX, please refer to the manufacturer's website or contact your local dealer for assistance.

Conclusion

Your safety and the safety of those around you are of utmost importance. By following these guidelines and instructions, you can ensure a safe and enjoyable experience with your MambaTFX. Always stay informed about best practices and legal requirements regarding firearm use. Thank you for your attention to safety.